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                           STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 

 
Zápisnica č. 21/2010 – 2014  

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 24.6.2014 o 14:00 h 
 

 
 
Prítomní: 

 

Ing. M. Bachratý, PhD, prof.Ing.C. Belavý,PhD., Ing. P. Benco, PhD,  Ing .J. Beniak,PhD., prof.Ing. 

P.Élesztös,PhD., doc.Ing. R. Fekete, PhD, doc.Ing. M.Masaryk, PhD.,  doc.Ing.R.Olšiak, PhD.,  Ing.P. 

Petrák, PhD,doc.Ing. F. Ridzoň,PhD., prof.Ing. B. Rohaľ-Iľkiv,CSc., doc.Ing.P Sejč,PhD., Ing. C. 

Schmidtová, Ing. Alexander Schrek, PhD., Mgr. K. Vassalová, RNDr. Viera Záhonová, PhD., 

Doc.Ing.S.Žiaran, PhD. 

M. Melicher, M. Ondraščin 

 

Neprítomní:  

Mgr. M. Uváček, PhD,  Bc. T.Kováč, Bc.M.Kirka, Bc. J.Krčová, Bc. I.Matúš,  Bc.L.Mihályová,  

M.Nemec, M. Šauša 

 
 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu  

2. Študijný poriadok SjF STU 

3. Ďalšie podmienky prijatia na bakalárske, inžinierske a doktorandské štúdium na SjF STU na 

akademický rok 2015/2016 

4. Rozpis dotácie SjF STU na rok 2014, rozpočet 

5. Príloha č. 1 k Štatútu SjF STU: Spôsob voľby dekana fakulty a prijatia návrhu na jeho odvolanie 

6. Rokovací poriadok AS SjF STU,  príloha: Zásady volieb do AS SjF 

7. Harmonogram volieb kandidáta na dekana na ďalšie obdobie 

8. Harmonogram volieb členov AS SjF STU na ďalšie obdobie 

9. Rôzne 

 

 

          

 

K bodu 1:  

Zasadnutie otvoril predseda  AS SjF STU  Prof.Ing. Boris Rohaľ-Iľkiv, PhD. Privítal prítomných, 

predstavil program schôdze.  Prítomní členovia AS  SjF schválili  program schôdze a overovateľov 

zápisnice,  Ing. J.Beniaka, PhD,  a M. Melichera. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27    

Počet prítomných:    18 

Za:                            18 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0   



 2 

 

 

 

 

K bodu 2: 

 

Dekan fakulty prof. Šooš predložil senátu fakulty na schválenie Študijný poriadok SjF STU. 

Prodekan Urban zdôvodnil zmenu , ktorú vedenie fakulty muselo na základe pripomienok právneho 

oddelenia STU zapracovať do dokumentu  schváleného 3.6.2014. Akademicky senát SjF STU toto 

zdôvodnenie prijal.  

 

Následne k tomuto bodu prijal 2  uznesenia: 

 

Uznesenie 1    

AS SjF STU ruší svoje rozhodnutie o schválení Študijného poriadku SjF STU zo dňa 3.6.2014  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:                                                     27   

Počet prítomných:                                                   19 

Za:                                                                           19 

Proti:                                                                         0 

Zdržali sa:                                                                 0 

 

Uznesenie 2 

AS SjF STU schvaľuje text Študijného poriadku SjF STU v novom, opravenom znení, predloženom 

na dnešnom zasadnutí, t.j. 24.6.2014. Uvedený ŠP bude platný od 1.9.2014 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:                                                     27   

Počet prítomných:                                                   19 

Za:                                                                           19 

Proti:                                                                         0 

Zdržali sa:                                                                 0 

 

 

 

 

K bodu 3: 

 

Prodekan fakulty doc. Urban podrobne predstavil materiál „ Ďalšie podmienky prijatia na 

bakalárske, inžinierske a doktorandské štúdium na SjF STU na akademický rok 2015/2016“ 

Na otázku doc. Žiarana, aký bude počet prijatých doktorandov, odpovedal prodekan fakulty prof. 

Gondár. Upresnil, že na každý z programov budú prijatí dvaja uchádzači. 

 

AS SjF STU predložený dokument  hlasovaním  schválil. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0 
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K bodu 4: 

 

Návrh  Rozpisu dotácie SjF STU na rok 2014 predložil dekan fakulty. Pripomenul, že pred rokom 

ho AS SjF na návrh komisie zriadenej senátom ad hoc zaviazal urobiť korekcie predošlej metodiky 

rozdeľovania prostriedkov a popísal spôsob, akým vedenie fakulty pri vypracovávaní dnes 

predloženého materiálu postupovalo.  

Materiál  ďalej podrobne predstavila tajomníčka fakulty Ing. Kuzmová. Prodekan fakulty doc. 

Prikkel podrobne oboznámil prítomných o spôsobe hodnotenia publikačnej činnosti pracovníkov 

fakulty, konkrétne komentoval jednotlivé ústavy.  

 

Zápisnica z rokovania ekonomickej komisie senátu je prílohou tejto zápisnice. Komisia sa 

k rozdeleniu dotácie zišla  dvakrát,  stanovisko EK  a jej odporúčania predniesol jej predseda doc. 

Ridzoň. 

 

Predseda senátu prof Rohaľ-Ilkiv otvoril diskusiu k tomuto bodu . 

V diskusii  vystupovali doc. Žiaran, doc.Fekete, prof. Elesztös, doc. Olšiak, doc. Masaryk, dekan 

fakulty prof.Šooš, prof. Rohaľ-Ilkiv, Ing. Benco. Príspevky v diskusii sa týkali  dopadu všetkých 

kritérií na rozdelenie finančných prostriedkov na jednotlivé ústavy a pracoviská, počtu 

systematizovaných miest na fakulte, vytvorenia profilu fakulty a toho, že kritériá v konečnom 

dôsledku nie sú motivačné a  môžu spôsobiť pravý opak. Znovu bol spomínaný aj problém 

neskorého preplácania peňazí z projektov, ktoré fakulta týmto spôsobom vlastne dotuje s tým, že 

nie je dopredu jasné, kedy sa jej vrátia.. Dekan fakulty uviedol, že predkladaná metodika ako taká 

nie je dokonalá, musí ju však rešpektovať, aby neporušil zákon a zároveň bral do úvahy rozhodnutie 

AS SjF, ktoré tento prijal na základe odporúčania komisie, ktorá sa v minulom roku tvorbou 

metodiky zaoberala. Bolo by potrebné zvýšiť podiel ústavov aj jednotlivých  pracovníkov fakulty 

na zahraničných projektoch, ale aj na HZ. 

 

Po ukončení diskusie dal predseda AS SjF STU prof. Rohaľ-Ilkiv hlasovať o rozdelení dotačných 

prostriedkov na rok 2014 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            12 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  7 

 

Rozdelenie dotačných prostriedkov bolo schválené väčšinou hlasov prítomných členov senátu  

 

Potom  dekan fakulty uviedol návrh rozpočtu, podrobne podľa jednotlivých položiek ho predstavila 

Ing.Kuzmová. Do rozpočtu nie sú zahrnuté investičné akcie, nad rámec budú použité účelovo 

viazané prostriedky. Návrh rozpočtu je vypracovaný v súlade so smernicou, nie je naplánovaná 

strata ale zisk.  Účelovo viazané prostriedky nie je možné použiť inak, nedajú sa nimi zvýšiť 

mzdové prostriedky.  

 

V rámci diskusie sa členovia senátu zaujímali o o príplatky tzv.“nevýkonných“zložiek fakulty a o 

to, či sme z MŠ SR žiadali o dotácie na opravy havarijných stavov. Taktiež vystúpil ako hosť 

vedúci CI Ing. Chmela s cieľom informovať senátorov o činnosti CI, pretože toto centrum nemá 

v AS SjF STU zastúpenie. 
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Po diskusii senát pristúpil k hlasovaniu o rozpočte na rok 2014  

 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            17 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  2 

 

Návrh rozpočtu bol schválený väčšinou hlasov prítomných členov AS SjF STU 

 

 

 

K bodu 5 : 

 

Materiál  „Príloha č. 1 k Štatútu SjF STU: Spôsob voľby dekana fakulty a prijatia návrhu na jeho 

odvolanie“  predstavil a zdôvodnil  predseda legislatívnej komisie  senátu Ing. Beniak, PhD. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0 

 

AS SjF STU uvedený materiál jednomyseľne schválil.  

 

K bodu 6 

 

Materiál  „Rokovací poriadok AS SjF STU a  príloha: Zásady volieb do AS SjF“ uviedol predseda 

legislatívnej komisie Ing. Beniak, PhD. Prezentoval zmeny, ktoré bolo potrebné urobiť 

v rokovacom poriadku. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0 

 

Predložený Rokovací poriadok AS SjF STU bol schválený všetkými prítomnými senátormi. 

 

Zvlášť sa hlasovalo o prílohe  Zásady volieb do AS SjF STU. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0 

Materiál bol schválený všetkými prítomnými členmi senátu. 
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K bodu 7: 

 

Predseda legislatívnej komisie predstavil Harmonogram volieb kandidáta na dekana na ďalšie 

obdobie 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0 

 

Prítomní členovia senátu navrhnutý harmonogram schválili  

 

Po schválení Harmonogramu volieb pristúpili členovia AS SjF STU k hlasovaniu o volebnej 

komisii pre voľby kandidáta na dekana SjF STU. 

Prof. Rohaľ-Ilkiv navrhol Ing. Beniaka, doc. Žiaran navrhol ing. Benca a za študentov bol 

navrhnutý M. Ondraščin.  

Volebná komisia v uvedenom zložení bola schválená väčšinou hlasov prítomných senátorov 

a sama si zvolí svojho predsedu. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            17 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  2 

 

 

K bodu 8: 

 

Predseda legislatívnej komisie predložil na diskusiu a schválenie „Harmonogram volieb členov AS 

SjF STU na ďalšie obdobie“. Z diskusie nevyplynuli žiadne pripomienky, preto senát pristúpil 

k hlasovaniu o tomto bode.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            19 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  0 

 

Harmonogram volieb bol schválený 

 

Následne AS SjF STU schválil volebnú komisiu pre uvedené voľby v tomto zložení: 

Ing. J.Beniak, PhD., Prof. Ing. C.Belavý, PhD a študent M. Melicher 
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Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS:      27   

Počet prítomných:    19 

Za:                            16 

Proti:                          0 

Zdržali sa:                  3 

 

Volebná komisia bola schválená v uvedenom zložení väčšinou hlasov prítomných senátorov 

a sama si zvolí svojho predsedu. 

 

 

K bodu 9  -  Rôzne 

 

Predseda AS SjF STU poďakoval senátorom za aktívnu účasť a za prácu, ktorú vykonali  v tomto 

akademickom roku a ukončil zasadnutie senátu. 

 

 

 

Zapísala: K.Vassalová 

 

 

 

Overili: Ing.J.Beniak, PhD. 

                    

              M. Melicher 

                                                     

  

 

 

V Bratislave, 4.7.2014                                           Prof.Ing. Boris Rohaľ-Iľkiv, PhD. 

                                         

                                                                                 Predseda  AS SjF STU                                           

 

 

 


